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Tabcla sa kratkim podacima ztr budietskc rasprave:

lme i mesto odria\anja rasPm!e Br. uicsnikn

05.08.201{ LM
91

U
t6I - lavna rasprava NVO , od mladi liudi , sportisti I MEDUI

Veslio odravanju rasprave: \tlos://kk rk! gov.!ei/feriaii/ne\'J5loiq_le te

riniet-sooniste-dhe-medja!BaEsj!9!:!cl!e!@

05.08.2024 z
6

MU
8152 - Javna msprava

poljopriwednici

- Obaveltenje

Rasprava

tvre/

06.08.2024 7\1 ti
t0 26 16

.15

' Javna raspraua sa direktorima osnovnih i srednjih skola opstnte

o odrravanju raspmvel httDs://kk'rks- Obav€stenje

dreitoret-e_shkollave-oaraoiten_ierkesat-dhe_

nevoiat-e-tYr€:pcL roiektbuxhetin-e-v!tit-2025

06.08.2024 ZM
'1 8

U

l54

invaliditelon. ild.).
nedovollf o zastupljenim

obavcslenje
kimet-

https://kk.rks-

riza etore'iane-baitur_edhe

- r"'"'.I"'pru'", .o ,a.nrstvenim osobljem GCPNT i CPNl oP5tine

Uroscvac

- obalctrenje o odrzavanju rasprave:

httos://kk.rks
6prsonelin-shendetesorte letizaitl

.taki xhetor

07.08.202+ ZM
It I

U
23

2
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- Javna Esprava sa manjinskom zajeahicom

- Obaveltenje o odr vanju rasPrave:

https://kk.rks-sov.net/feri2al/news/deqiimet'burhetore'iane_mbaitur_5ot'edhe_
me-komunitete-e-komunes-se_f erizait/

07.08.2424 ZM
68

U

l5
30

0E.08.2024 ZMU
194231 - Javna rasprava s,Izenanra

- Obavestcnje o odrzavanju raspravc:

.rks ferirai

iate-desiimit-te-sotem:buxhetor-3

08.08.202.1 i,MU
62228 9lE - Saslulanje budreta sa predsedaicima mesnih zajednica I seoshm preoseonlcrma

opstine Uros€vac

- Obaveltenje o odrzavanju msPrave:

https://kk.rks-eov.net/ferizai/news/krvetaret_e_bashkesive_lokale-dhe-

krvetaret-e-fshatrave-oaraoiten-keakesat-e-wre-2/

09.08.202.r M u
8 715

l3
9 - Opsta msprava - odbomici Skupstine opStine i njihovi pr€dsta\4lici iz naselja ilr

sire
-Obavestenje o odrAvanju raspmve :

hrtps:/Ak.rks-gov.net/ferizaj/ne!vs/anelaret_e_kuvendit_te_komunes'ne_degiimin_e-

sotem-buxhelorc-kane_pal3qitur-ke.kesat-e1yre/
Zensko--:91

Nlulkarci 106

Ukupan broj: 197



REPIIII,IKT\ [ IiOSOViiS ' RI]TT BI,I(A KoSOVO ' REPL]BI'IC OF KOSO\'O

h()llL\\ut_l'lltlZ,\.tl.oPilll,\t,{()su\,\(l'tlt\lcllnLtr\'olfliRzl'\'l

ZYIIA - l<r\BINFITI I KRYE fARIT

KA\CI.:LIRI,'A. K,\I'I N E-T Gl.'l.DONA.OLNIKA

IlAyoR s oFl.lcll aAI]iNli'r

ftl: 0:t8/200-'16002

[,imil: into.luizxjii.]''lis-itrv,tret
Adrtsr: lh"Dnsh'noril c Kotrrbit p.n.

Op5ti podaci za organizaciju rasprava:

Ovi zapisnici su pripremljeni na osnovu Administrativnog uputstva (MALS) bt. O4l2O23 za

o,*."ri, ua.ini.,.u"iju u opStinama sa naglaskom na dlalr 30-P kupljanje komentara' njihovo

komuniciranje i adresiranje.

Dokumenti su 24.07.2024. obiavljeni na web, platformi i dru5tvenoi mreii facebook

Web obavest:

httDs://kk.r'ks-eor'.uct/lirizai/cirtcqor!r'clc!.liinrel-rrublikc/l1ioliimcl-dc!liimc1-publikc'1

Najava na platformi :

Facebook najava:

https://*.u,w.facebook.com/photo/?Ibid=888903926613399&set=pcb 888904489946676

r icu Con:



RI.lPtrll,lKr\ I tiOSO\:ilS . RIll'llBLIK'L KOSOvO ' Rttl'tiBl,lC OI KOSOVO

(o\t t \,\ li l:l.llllr,\.1'r . oP( fl\,\ t R()sli\,\(: . 1lL Nl( ll,\LL \' ()[ l't:RZl \'l

ZYRA' KABINETI I KRYETARIT

KANCIiLARI.'A' KAI'INt]T CIL\DO],\.ELNI KA

t\lAYoR's o[FlcE - cAl]lNli'l'

Dar, 44.07.2024:.
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Kalendar-obavcitenje putem c-poste jc poslano: dircktorima osnovnih-javnih Skola; direktorima

srednjih javnih Skola: direktorima privalnih Skola; pedagozima' psiholozinr: nasLarnir:imr'

pomoinicima Lr osuovnim i sreclnjin Skolanra; sekretaima Skola zaposleflinr rr obrazovnim

ustanovana; policiji. vatrogascirla, preduze'irna; NVO za dobrobit- NVo 7i rodrrtr

Lavnopravnost; zdravstvcne ustanove (GCPM, CPM iAPM) iraznc nevladine orlanizrci'ic'

Preko grupe for-mirane na clrustvcnoj mrczi Viber. saopstenie i materijaLi u vezi sa budzetskim

raspravama su poslati i predsednicima scoskih veia i mesnih zajednica opstine tJrosevac'

Zapisnik sa sastanka sa nevladinim
ot garrizacij ama, me dij ima i mladima
Dana 5. avgusta 2024 godinc oclrzanaie prva iavna lasPrava za izradu n;crta budZeta

za 2025. go.linu sa r-revlaclinim olganizaciiama, mladima, sportistirna i metlijima'

Ovo buclTetsko sasluBarle jc poielo u 10;00 iasova i prisustvovali su zarnenik

glaclonatclnika opitine Uloaevac, Lulzim AIiu, diiektorica finansija Sebahate Ajeti-

6adiku, direktor za kultulu, omladinu i sPort, Xhemile Murati Shabani' direktor OpSte

administracije Agnesa Flajredini kao iiefica kancclarije za informisanje i komunikaciiu

sa javnoiiu, Shyhreie ToPalli

Otvaranje ove lasPIaYe otvorio je zamenik gradonadclnika OPStine UroicYac' Lulzim

Aliu, koji je rekao da se ovog Puta ove rasPrave odrzavaiu na ovaj na'in sa Iazlititjm

intercsnim gruPalna kako bi zahtcvi svih gradana bili jasni
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Proteklih godina smo uglavnom vodili debate sa gradanima, bez obzira na intelesne

grupe, dok smo ove godine videli da je potrebniie upoznati interesne gruPe nego

odredene gradane. Danas smo, kao interesna grupa, zakazali sastanak sa nevladinim

organizacijama, mladima, sportistima i medijima da vidimo Sta oP5tina moZe da uradi

za ove interesne 8rupe.

Na ovom javnom saslusanju, direktorka Finansiie Sebahate Ajeti-Sadiku se zahvalila

prisutnima na ude}au.

Nakon uvodnog govora, ret je data Prisutnima u sali.

Dashurije Almeti -

- Stvoliti mehanizme za bavlienie mentalnim zdravliem dcce'

- Funkcionalizacija Doma omlacline, kao i stvaranje Sto ve'eg broja prostora za

mlacle.
- Da se uradi javni Prevoz
- Raditi viSe i da se organizuju ljetnji kampovi sa nrladima

Bashkim Haxl.fmusa

- Poveaaii subvenciju za spoltske klubol'e

- Poveaati budzct za uaesae na Olimpijadi
- Zgrada Skole u selu Jezerc, da postane spoltsko rekrcaciiski ccntar kako bi ga

mogli korisiiti mladi

Gojarta Grainca

- Zadto nisu dodeljena sredstva udruZenju "Hendifer" iz projekta "Nasa votia"?

Skender Ramadani
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- Ukljutiti sve Skolc u ljetne sPortove

Daut Hoxha - Druitl,o slepih

- Izdvojiti odreclcni buclZet za uclluZenjc da mogu udestvovati u sPortskim

takmiienjima, jer itramo clva sportska kluba

Zatvaranje ove budZetske rasprave obavio je potpredsednik Aliu.

Rasprava o budZetu zavrsena je u 11:30 sati.

Zapisnik sa rasprave o budZetu sa poljoprivrednicima i preduzetima iz Uroievca

Dana 09.08.2024 , odrzana jc javna lasPrava za izraclu nacrta budZcta za 2025 godinu sa

poljoprivrednicin-ra i prcduzeiima u I lroievcu

Ovo buciZetsko sasludanje je poiclo u 14:00 iasova clok je uiestvovala dircktorka

f inansija Sebahate Ajeti-Sacliku

Na ovom sastanku, direktorka Ajeti-sadiku je upoznala ove Potonle sa Planovitna koji

se prave za izradu buclTcia za 2025. godinu, istiduai cla je ovajvjd komunikacije sa niima

bolji i aclekvatniji.

Tokom ovog sastanka prisutni su preclstavili sl'oic Potlebc. Polioprivreclnici su traZili

ito jc rnoguae \.i!e subvencija, ciok su biznisi traZili c1a sc sva trala i sreclnja precluzeia u

opstini Uroievac subvencionisu u nekom obliku.

Igballe Esati
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Zapisnik sa rasprave o budZetu sa predsednicima mesnih zaiednica i sa

- Da subvencionise plodaju mleka po Iitru, kao 5to je uraclila oPstina LiPljan.

Ganimete Yusufi:

- Da li je moguie dobiti veliki Plastenik za oko 5. ari zemlje, a takode obezbediti

kolektor.

Behrije Nuha;

- Napraviti jedan kisok za prodaiu ploizvoda dva Puta seLlmiano

Xhelal Topalli;

Finansiranje naftom.

Lulieta Imeri;

- Da nam pomognete kosilicom za voaniak.

Ova javna rasprava zavrsena je u 15 30 iasova.

predsednicima sela OpStine UroSevac
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Dana 08.08.2024. godine odrzana je budZetska rasprava za izradu nacrta budzeta za

2025. godinu sa predsednicima mesnih zajednica isa preclseclnicima sela Opstine

UroSevac.

Ovaj sastanakje podeo u 14:15. iasova.

Sastanak je otvorila direktorka finansija Sebahate Ajeti-Sadiku, kao i Shyhrete Topalli,
sef kancelarije za informisanje i komunikaciju sa javnoicu.

Nakon otvaranja ovog sastanka, direktor finansija je dao red predsednicima sela i

mjesnih zajednica.

Sadik Qerimi-Koshare

Da s euradi ogracla lkole,
Napravite kruZni tok, hoioare
Da se napravi palk
Da se izgradi vrtii za clecu

OdrZavar.rje scoskih groblja
Navodnjavanje zclcne povriine

Abdurrahir1-r Haxhiedma-Manatirc

- Popraviti voLlovoclnu mrezu u selu

- Da se izgradi nova seoska Skola

- Asfaltilanje preostalih uliaica
Postavite preprekc na putu tatno gde trcba, i nemojte ih stavljati van mcsta

Podesavanje elektridne mreze
Urediii seoskc puteve
Da se napravi igraliste za cljecu
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- Da se napravi sportski teren

Fehmi Osnrani-Sazli

- Napravitijavnu rasvietu na ulazu u selo

- Da poplavimo trotoare
- Izgraclniu nove Skole

- Uredjenje reke u selu

- Trebalo bi da se zavrai izgradnja stacliona, koji je ostao na Pola

- Aslaitiranic preostalih uiiaica

Saban Uksmajli-Prva oblast grada

- Postar,ljanje plepreka na putu EPoPeja c Jezerci"
- aisaenie reke od "Ura e Islam" do "Ura e Dudit"
- Rasvjeta ulice Arsim Bega".

- Asfaliiranje Puteva "Zef Jubani" i "Ramush Shatrolli"'

- Napraviti mini park u ulici 'Sejcli Seidiu .

lil: l).1i1/ll)l)'.l6l,l)l

I:-nrxil: htu,l..i7ri( r Ls g0r'nrl

{drcsrr Il..'l)ishnrritr c K.nrbii P.n-

Fadil Lipovica-Softaj

Popraviii glavni Put od ikole
Da naplavinl trotoare
Da izglaclimo sportski tercn

Javna rasveta u sclu

Urectenje poljoplivrcclnih puteva

Uredenje skolskog dvoriata

Besim Ahmeri - Greme

- Oaistiti podvozniak jel je pun vode
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OdrZavajte dovocla vode

Postavitc autobuske stanice

Da popravirno putcve i sokakc lijevo na Pola
Urediii seoske putcve
Da popravimo hotoarc
Napraviti javnu rasvetu

Astrit Rexhepi-Muhovc

- Na stoanoi Pijaci cla se naPravi kluzni tok

- Trebalo bi neSto konkretno uraditi i za skolu koja ie u veoma losem stanju

- Asfaliirade preostalih Putela
- Izgraditi trotoare u selu i odrzavati Postojeae
- Urediti seoskc puteve

Njazi Rexhepi-Slivove

- Ulediti put "Nezir Behluti: koji povezuje selo Dremjak i Jezerc "

- Trebalo bi da se izvrii adaptacija ulica "Bekim Jahiri", "Fadit Musliu", "Dijaspora"

i "Proni vogel".
- Izgraditi novu Skolu u selu

- Da se izgradi park za decu

Njazi Behluli

- Trebalo bi nesto konkretno uraditi za vodosnabdiievanie sela

- Napraviti javnu rasvetu

- Oaistite reku u selu
- Osvetljenje parka

Zymer Berisha-Mirosale

- Trebalo bi ne5to udiniti sa seoskom ikolom jer je jako opasna, ier je Prestara

- Trebalo bi uraditi kanalizaciju u selu u kvartovima gde nedosta,e
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Poploiavanje seoskih uliiica
Vodovod u selu ne radi

AIi Maliqi- Rahovii

- Urcditi seoske Putcve
- Napraviti park u selu

- Urediti Skolsko dvorisie
- Naplaviti javnu rasvctu u selu

- Poplavku glavnog puta

Bedri AIiu-Dorye Nereclime

- Prosiriti i urc.liti put od sela Manastria

- Izgracliti.l30 km kanalizacijc koia jc nedovrsena

- 62 alcje su neasfaltirar-re

- Pocleiavanjevoclomiera
- lzgradnla igraliita za decu

Haki Veseli-Komogllavd-Gurez

- Trebalo bi napraviti parking kod Bkole u selu Komoglava

- ]avno osvetljenje treba da se uradi u Komoglavu i Gurezu

- Kanalizacionu mreZu u depou "Dauti komerc"'

- Napraviti vodovod u selu

Taip Bytyqi-Mirash

- Trebalo bi nelto konlretno uraditi za vodu za Piie, ali i za one koji

zloupokebljavaiu vodu
- Oiistite smeae
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Asfaltiranje puta Miras-Softaj

Asfaltiranje puta BabuS-MiraS

Napraviti javnu rasvetu
Asfaltiranie puta clo "Kroni i Bujani

Urediti seoskc puteve

Postavite preprcke na Putu
lzgraditi dva parka u naselju Jhamia" iu ulici Hashanev"

Ukloniti elektriini stub na sredini puta

Sportski tcren i sala za fiziako vasPitanje

AgonZhinipotoku C€rnillo

Za asfaltiranje glavne ceste u selu

Sabedir.r Mustaf a-Plebina

- (Jtistite scosku reku
- Da se napravi sportski tercn
- Uklanjanle ivrstog otPacla

- Uklanjanje ivrstog otPada
- Da se naPra\'i vrtia u selu

Njazi Cakolli - Zaskok
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- Poploaavanje seoskih ulidica
- Da se napravi sportski teren
- Treba napraviti ogradu ikolskog dvorista
- Asfaltiranje puta do sela Doganai

Ovo roaiste o buclietu zavlscno je u 16:(10 sati.

Zapisnik sa rasprave o budZetu sa direktorima osnovnih i sredniih Skola

u UroSevcu

Dana 06.08.2024, odrzana je treaa javna rasplava za izladu nacrta buclZeta za 2025

goclinu sa direktorima osnovnih i sreclnjih Skola u Ulobevcu Ovaj sastanakje Po'co u

10:'15.

Direktorka Iinansiia Sebahate Ajeti-Sadiku i Shyhrete ToPalli iz kancelariie za

komunikaciju sa javnoS6u utestvovale su na ovoijavnoj raspravi'

Otvaranje ovog roii5ta otvorila je direktorka finansiia Sebahate Ajetisadiku, koja je

rekla da se ove godine rodista odrzavaju sa razlititim interesnim grupama kako bi

zahtevi svih gradana bili jasni.

Nakon govora direktora, ret je dala Prisutnima u sali.

Abaz Asllanldirektor Fondacije "Ganimete T€rbeshi".

- Instalirati internet mrezu u 5ko1i.
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Yrui Hashani- ONSS 'Ali HadrL' Mirash

- Hoae li biti aneks Skole u selu, na natin da se nastava odvija u jednoj smeni'

lsmet Balaj-ONSS u "Abetaria" Soltai

- NaPraviti sPortsku dvoranu jer imamo dovoljno prostora za njenu izgradniu'

Zekir Bwmiku-oNss "Dardania" Rakaj

- Renovirati zgradu skole, ali i izgraditi dodatni Skolski aneks'

- Trebalo bi ulediti i sPortsku dvoranu

Raif Ibrahimi-ONSS Terrn

- Urediti Skolsko dvori5te

- Urediti sPoltski teren
- Stvoriti moguanosti da se proces utenja odvija u jednoj smeni

Kujtim llazi - ONSS "Besim Rexhepi"

- Da s euradi aneks u seoskoj Skoli u naselju Llugaj i popravite toalete

- Da se poPravi Skolski dimnjak

Sylejman Haxhaj- oNSS "Mic Sokoll' Slivovo

- Uraditi uredenje Skolskog dvorista

- Da se PoPravi internet mreza

- Pop.urriti t"rus,, skole jer je cela skola pocela da se razara od nje/
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Bekim Ncirecaj oNSS'Naim Frash€ri" Zaskok

- Napravite prostor u skolskont dvoristu i urediti 8a

Dr >c izolujc rkolr Ll 5( u Dog.rnai

Aligona Marcvci - ONSS "Afrim Abazi

- Ureclenje sportske dvorane
- Napravitc IT kabinete i postavite digitalne naiPise

Ganimete Konjufca-ONSS "Ahmet Hoxha

- Odrediti budZet za svaku Skolu

- Imati poseban budzet za studente sa posebnim potrebama

- Trebat bi postojati dnevnice za prosvetne radnike, uglavnom za one koji se bave

decom sa posebnim Potrebama

Shvqeri Halili-ONSS Dituria" dardani
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Da se napravi sportska dvorana
Popraviti toalete
Napravite kabinet za uaenike skole

Napravite parking za automobile
TrJa napraviti dodatni Skolski aneks kako bi se proces utenia odvijao u jednoi

smenl
- Napraviti nadvoZnjak zbog vetike oPasnosti od magistralnog puta'

Refik Palloshka-ONss "5 d€shmoret " Plesina
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- Naplaviii Skolski aneks za nastavu samo u jednoj smeni

- Napravitj sportski tercn sa sintetiikom travom

Kushtrim Avdiu oNSS "Hajriz Muhadini Dlemjak

- Nivcla.ija Skolskog dvoriSta

- Poplavite sanitarne fuge u Skolskim toaletima
- tzraditi digitalne table u Skolj

Liman Zage ha

- Srediti Skolske podove

Ibrahim Sallahu- ONSS '4. aPdl" Zlatar

- Promenite prozore
- Da se uradi vanjska izolacija Skole

- Renovirati Skolu na drugom sPratu

Mervete Ramiqi-ONSS Manastria

- Za izgradnju nove Skole

Shpresa Ibrahimi-oNss "Ashit Bytyqi"

- Trebalo bi nesto kon-kretno uraditi sa Skolskim toaletima

Aclnan l-{ashani- Gimnazija SkuPitina Arbera

- Da se napravi pozori5na sala u Skoli
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Aferdita Beqa - ONSS " Deshmoret e Koshards " Kosare

- Imati vise alata za konkretizaciju postojeaih kabineta
- Urediti sprat 5ko1e

- Nabavite nove knjige u Skolskoj biblioteci
- Popraviti dimnjak za grijanje u lkoli

Heset Vranovci - Agobiznes Skola "Zenet Haidini"

- Napraviti drenaZu Skole

- Da se uradi uredenje Bkolskog tavana na krovni dio .

Ova budZetska rasplava zavrSena je u 12:00 iascx,a.

Zapisnik sa rasprave o budZetu sa odbornicima Skupstine opitine i niihovim
predstavnicima iz naselja ili iire

Dana 09.08.202,1. godine odrzana je lasprava o budzetu sa odbornicima Skupstine

opstine i njihovim prcrlstavnici[ra iz nase]ja iiire. Ova rasprava o budZetu poiela ie u

10:00 sati.

Otvaranje ove bucizetske raspiave ot\rolila jc tlirektorka finansija Sebahatc Ajcti Sacliku,

koja je prisutnc detaljno upoznala sa budZeiom za nareclnu goclinu.
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Shyhrete Topalli, Sefica Ureda za inJormisanje i komunikaciju sa iavnoS'u, bila je deo

ovog sastanka.

Nakon otvaranja ovog sastanka, direktorka Finansiia Sebahate Aieti-Sadiku je dala ret

prisutnima da iznese svoje zahteve.

Gczim Haxhimusa

- Pomoa poroLlicama koje imaju osobe sa posebnim Potrebama, ugiavnom njihovu

decu u obrazovanju.
Da s euradi ograda Skole u selu Doganaj

Da se uradi izolacija Skole

Asfaltiranje treba uraditi isPred zgrade koia sluzi za Posete sau'es'a u selu

Doganaj
Trotoar u Doganaju

Arbnora Salihu

- Izraditi online Platformu za graclane, bilo u obliku telefonske aplikacije ili web

stranice, koja 6e gradanima omoguaiti da Priiave Problem€ s kojima se susrecu u

gradu, prate razvoj projekata i daju ideje za pobotj5ania To bi u velikoi meri

uticalo na poveianje odgovornosti i hansParentnosti;

- Drugi zahtev se odnosio na javni prevoz za selo Bali6 Uprkos iinjenici da je

seto Baii6 ledno od najmanjih sela, stanovnici koji Zive u posledniem delu sela'

rnoraju da pe5ade oko kilometar da bi dosli autoLrusom ili taksijem do grada U

vru6im dariima ili tokom zimske sezone ovde dodajte pse lutalice, Setnia do

mesta prijema je velika briga za studente, starije osobe i ostale stanare Stanovnici

traze di iutobus ude u selo do mesta u blizini seoske skole- Zamolila sam

nadleZnu direkciju da se ozbiljno pozabavi ovim Pitanjem i Preduzme
odgovaraiuae kolake da se ovaj zahtev odobri;
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Treai zahiev jc zahtel' koii .1o1azi oll mestana scla Nikaclirr, iainije ocl meitana

naselja BeIiSa, u blizini groblja. Stanovnici su zatlazili cla se na iom por'lruiju

izgracli palk ili sportski teren. Trcnuhlo ie ProsLol neuPotlebljn" clok je u

prollosti bio fuclbalski i koiarkaiki teren;

eetvlti zahtev je bio za prilagoclavanie lifia u sLambenom obiekiu solitlarnosti'

u kojem su sistcmaiizovane kaiegorije proistekle iz rata, zabrillutost zajeclnice ie

veliia jer' lifi la.lio samo dva me;cca i satla ne racli viie otl 10 gotlina' Zamolila

s;rm nacllcTnu clirekciju cla sc hitno pozabavi oYim zahievom i rcii ovaj Problem'

Takocle, traZila sam da se poveia bezbetlnost u parku "Lil-la"' bilo lizjikim

licin-ra i1i Ieclovnin-r kontr olama, kao i veaa Pokrivenost prostora rasvctom;

RaLli vcae budnosti i PaZtlie, tl azila sarn cla se sigul'llosne karnelc postaYe

barern na glavnin-r ulican-u grada. Takocle, r'adi Pol'e'anja sigulnosti trazila sanl

.1a sc povia broi peSaikih prelaza oprcmiierril-r signalizacijom i lasvetotn' kiro i

siop barijcra/ bar iiera ispleei peiaikog prelaza;

Plelalbavanic biciklistiikih staza, ulica Brahim Aclemi' Ulosevac Stimljc;

Funkcionalizaciia javnih toaleta u podvoznjaku, zasto ne i njihova izgradnja u

drugim delovilIu grada 8de se to smatra neopl-rodnim;

Poveaanje rekreativnih kaPaciteta u sPortskoj hali 'Bil Klinton" - Izgraditi

fitnes na ot ,orenom (spoljasnja teretana), da ima detie iSre jer je pose'uju i

porodice i odrzavati otvoiene teniske i stonoteniske terene' kao i Prostori uopite;

Omoguaiti javni Prevoz utenicima sela Tern i okoline;

Swoiiti poseban prostor/kutak za omladinu u Uroievcu u or[adinskom

centru, koli bi imao PristuP elektronskoj opremi, gde bi mogli da provedu svoje

slobodno vreme udeai i koriste oPremu dok borave;
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Veia podl5ka privatnim sPortskim klubovima u Uro5evcu koji predstavljaiu

na5 grad i Kosovo Sirom sveta i dobijaju nagrade, npr. gimnastiku, karate i druge

sportovei

Odvojiti poseban fond za opremanje kalrineta Pohebnom oPremom i
odrZavanje higijene u Skolama;
Trebalo bi uraditi i prosirenje Puta 'Rizah Blaca", ier je veoma uzak.

Mimoza Sojeva-Pajaziti
Trcbalo bi renovirati skuPstinsku salu oPstine

Javna rasveta u Sojevu

Proiirenje plostora za ikolu "Ganirnete Ttrbeshi".

Da popravimo bunare u gradu
Trebalo bi i neito konkretno uraditi na zelenim povriinama kako bi imali

opremu za sPort i rckreaciju
Skole su opremljene Iaaunarima i kabinctin-ra

Arian lmeri
- Za farbanje starih zgrada u gradu

Elbasan Osmani

Napravite kruZni tok u ulici "Blahim Ademi".

U selu Jezerc, , treba napraviti novc Putevc tamo gde su ostalineclovrseni

- Izgraclnja gradskih Parkova
- Ozelenjavanje u odreclenim mestin-u

- Za decu predSkolskog uzrasta treba finansirati combibus za decu sa Posebnim
potrebama

- Nastaviti sa finansiranjem n-llaclih liucli sa start uPima'
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Ejup Delolli

- Trebalo bi nesto konkletno da se uradi u vczi sa kanalizacionim sistemom' koii je

nckoliko Puta otkazao u selima Dubrava i Zaskok'

Ovu budZetsku raspravu je zavr5lla finansijski clirekbr Sebahaie Aieii-ST diku'

Ovaj sasianak je zavrien u 11:40.

Zapisnik sa rasprave o budzetu sa ienama iz UroSevca

Dana 08.08.2024, Iasprava o buclZetu ie odrzana samo sa Zenama glada llrosevca' Ovo

roaiSte o budzetu Poaelo je u 10:00 sati

Otvaranje ove budZetske rasPrave je otvorita direktorka finansija Sebahate Ajeti-Sadiku'

zajednoia Sefom kancelarije za inlormisan e i komunikaciju sa iavnoS'u Shyhrete

Topalli.

Na otvaran u budZetske rasprave direktorka Ajeti je rekla da je ovaj sastanak

organizovan samo sa Zenama, tako da se tatno znaju njihovi Priodteti'
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Prisutne Zene na ovom sasianku imale su mali broj zahteva.

Diellza Reka

- lzgraditi park i igraliste za decu u selu Gornje Neredime.

Vlora Ali

- Kada oiekujete funkcionalizaciju vrtica u selu Greme

Nazmije Aclemi

Postoji li moguanost u selu Darclani da se u ovom selu stavi vi5e kotpi za smcc':'

kao i cla se ncdto konkretno uracli po pitanju Pasa lutalica u ovom selu zbog

njihove velike opasnosti.

I-lamidc Ilazi- Jerli Prelez

- Zbog velike opasnosti od Pasa lutalica trebalo bi obezbijediti javni autobus za

prevoz rlecc iz ovog sela tlo ikole.

Erza VIadi

- Izraditi javnu rasvetu u ulici "Arsim Bega"
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- Napraviti javni prevoz u prvom delu grada ier to niie odluaeno u vasem

_ 
planiranlu.

Hidajete Bytyqi

- Masina za skupljanje mecta, kao i ako imate piliku da mi poklonitc neke ko6nice

2025. godine.

lgballe Esati

- Popraviti put u seiu Pojate kao ijavnu ras\retu.

Direkiorka Sebahate Ajcti Sadiku je zatvorila ovu budZetsku rasPravu

Ovaj sastanak je zavrsen u 11:20.

Zapisnik sa rasprave o budZetu sa nedovolino zastuplienim
grupama (penzioneri, osobe sa invaliditetom, itd.)

Dana 06.08.2024. gocline odlzana je ietvl ta javna rasPrava za izradu nacrta budzeta za

2025. godinu sa neclovoljno zastuPljenim gruPama (Penzioneri, osobe sa invaliditetom i

d.)

O\.aj sastanak je poieo u 14:15.
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Otvaranju ovog skupa Prisustvovala ic direktorka finansiia Scbahate Aieti-Saciiku, ali i

direktor zclravstva isocijalnc zastite dr. Kemajl Emini kao i Scfica karrcelarijc za

informisanjc i komunikaciju sa javnoiiu Shyhrete Topalli

Nakon odgovarajuiih informaciia u vczi sa subvencijon-r ove kategorije, ret jc

prepuiiena prisutnima u sali.

Envel Kosutri-l-{anclikos

- Da li je mogute cla se budiet izdvaia samo za socijalne usluge u Direkciji za

zdravstvo i socijalnu zastitu?

Daut Hoxha - UdruZenje slePih

- ZaSto je toliko organizaciia izostavljeno iz jarmih poziva i ne finansiraju se?

Gojalta Grainca- Hendifer

- Sta se de5ava sa kombiiem koji smo imali kao udruZenie zalto se ne PoPravlja od

strane kompanije koja je pobednik na tenderu od strane oP5tine?

Gresa Betrluli-Donw sindrom

- Osigurati obiekat za nase udruzen e.

Ovaj sastanak je zavr5en u 15:15.
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Zapisnik sa rasprave o budzetu sa maniinskom zajednicom u tlro'ev'u

Dana 07.08.2024. odrZana je iesta budZetska rasPrava sa manjinskom zajr"lnicom

opitine UroSevac. Ova budzetska rasPrava potela je u l4:00 dasova u sali Skupitine

opStine.

Direktorka finansija scbahate Ajeti-sadiku i Sh1'hretc Topalli' sefica Kancelarije za

informisanje i kon1unikaciju sa iavnoiit-l, uicsivovalc su na ovoj l-asPravi o buclZctu'

Otvalanje ove javne rasPrave oivorila je direktorica Scbal-Iate Ajeti-Saciiku Ona ie

prisutne upoznala sa procesom izlatle budZeta za 2025. goclinu, zarnolivsi ih da izncsu

\\ ( /ahqe\ c, ali i pr,'bleme sa Lojim.r -, tu.recu

Zajednice prisutne na ovolr sastanku su trazile cia se neito konkletno uratli kako bi se

poboljsao njihor,Tivoi, trazcai iako izgraclnju kuia, plaianje kirije, ali su traTili iviie
kampanja poclizanja svijesti za edukaciju manjinske zaieclnicc u optini' Ilroievca'

Muzafer Ramaclani

- U ulici At Nike Prela" treba Postaviti kamere i prepreke na putu

- Smeae treba sakuPljati na vrcme i iistiti Put zbog protoka kamiona'

- Asfaitiranje ulica Remzi Mustafa" i "Muje Maliqi".

Rcxhep Bajrami

- Asfaliiranje osteacnog Puta "EiuP Statovia" od kovaaa do puta koii povezuje

Doganaj iDubraYe takorle prilikom asfaltiranja treba Postaviti i preprcke na putu

- Za poplavku kanalizacionc mreZe u uiici,,Saii Sh. Berisha

- Popraviti kanalizacionu mrcZu u ulici'Selman Berisha".

- Tamena kanalizacionih cevi u ulici "Xhemal Kada".

- Ugraditi transformator iz Kcdsa na ulici "15 febluar" Sallahane
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Asfaltiranje puta "Ruzl.Idi Aycti".
Ulica "Rexhe Maliqi da bude oplernljena iavnorn rasvcton
ZamenJ Jr\ crilr stubova LrtonsLin'
Popraviti elekirianu mrezu na nekim miestima ier su kablovi Pali i opasnost je za

sve
- Oglcdalo heba postaviti isprcd Kovata ina ulazu u u1icu "15. febnrar"

- Nivclisanje puta sa kupolama "Asim Voshi , kao ipopravljanje bunara.

"llalit lbishr onrogr-rcrli 'leJe. e itrr.''tir iie:

As{altilanje sokaka "Remzi Mustafa" 40 mctara
Asfaltiranje ulice ,,Hajrush e Muie Maliqi 25 m (r. Gniilar.re)

Posta\.ljanjc clektrianog stuba i jaYnc rasvjete u ulici Rcmzi Mustafa .

Postavljanjc prePleka na ulici At Nik Prelatr

Dubrave trcba investirati:U selo

- Asfaltiranje puta kod Selajtin Duclaki 35 metara

- Asfaltiranje puta 'Eln.f Hasani" 30 m

- Asfaltiranje puta "Nexhat Hasani' 30 m

- Asfaltiranje puta "Hajriz Flairizi" '10 m.

- Otvaranje zatvorenog bur-tara u Druitveno-obrazovnoln centru

- Postar,ljanje ogledala isPled puta sela Dubrave koji Povezuje glavni put sa selom

Pleshina kao i na putu na ulazu u ikolu Naim Flashri" koji sc ukrsta sa selima Zaskok,

Manastria, Plesina i Dubrave.

- Nova trafo stanica bi trebala biti Postavljena na novom grobliu "mesto brda" u

Dubrave gde se otekuje izgraclnja 47 ku6a.

Mehmet Jashari
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- Izdvojiti dodatna sredstva za izgradnju kuia za Porodice u potrebi

Fadil Bajrami

- Urediti put "Ejup Stataovci"

Spasenla Maliqi

- Ako mozete da mi pomognete u gradnji kuce, jer zivim u veoma teskim
uslovima sa svojom 9 clanom porodicom u jednoj sPavacoj sobi.

Osman Emini

- Treba signalizirati da se u blizini nalazi Skola, kao i u uliiicama koje pripadaju

5ko1i keba da budu policajci.
- Odvoiite budzet za provodenje aktivnosti podizania svesti i inJormisanja

zajednice, kao Sto su: pitanje obrazovanja, sigumosti, negativnih pojava, ali i
ljudskih prava.

Ovaj sastanak je zavrien u 15:30.

Zapisnik sa rasprave o budZetu sa zdravstvenim osobliem GCPM-a i
CPM-a OpStine UroSevac

Dana 07.08.2024. godine odrZana je peta javna rasprava za izradu nacrta

budi.eta za 2025. godinu sa zclravstveno osoblie GCPM-a i CPM-a op5tine

UroSevac.

Ovaj sastanak je poaeo u l0:00 sati.
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Na otvaranju ovog sastanka, dilektorka finansiia, Sebahate Ajeti-Sadiku, rekla ie da je

ovaj sastanak sazvan da se izbliza sagledaju potrebe i zahtcvi, ali i ploblerni sa kojima

se suotava zdravstveno osobije opitine Urosevac.

Deo ovog sastanka bio je i clilektor Direkcije za zdravstvo i socijalnu zaiiitu dr' Kemajl

Enini, kao i Shylrrete Topalli, ielica kancelariic za inJolmisarle i kornunikaciju sa

javnoSiu.

Ovom prilikom, clirektorka Ajeii-sacliku je upoznala zclravstveno osoblje sa proj(]kiima

koji sc otekuju u oblasti zclravstva u nalcclnoi godini. Nakon toga ie dao riie'
zdravstvenom osoblju da iznese svoje zahtjeve.

Prisutne u sali pozdravio je direktor c1r. Kemail Emini.

Nadire Imeri-clirektor GCPM-a

- Za inventarizaciju novog objekta GCPM a koji je u izgradnji bi(e izdlojcno
100.000 eura.

Selim Bega

- Pove6ati broj medicinskog osoblja

Avni Neziri

- Urediti dvodste i ulaz u GCPM 4.

- Uklanjanje kompanije "Past€rtia"

Muhamei AlT]neti

- Da obezbedimo nove kadrove za CPM-ove jer ie vetina nas blizu pcnziie, ali i da

obezbecli osoblje sa medicinskim scstrama
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Driton Hyseni

Obezbijediti l0 novih stomatoloikih stolica kao i autoklav za sterilizaciju oPreme

- Obczbe.{iti konPjuter i StamPad za siomatologe

Ganimete NaziIi-lslami

- Da li moZete da uradite prodirenje laboratorijskih Pretraga u laboratorijama

centara Porodiane medicine.

Besim Ademi

- Mozeie Ii popraviti sanitarne al'orove GCPM 1?

Ovaj sastar-rak je zavrien u 11:30.

Zakljuiak:

NaSa op3tina je na vreme iu zakonskim rokovima fomirala radnu grupu za pripremu

Srednjoroinog budzetskog okvira (SBO) za godine 2025-2027 kao i Nacrt budzeta opstine

Uro5evac za 2025. godinu, takode smo paZljivo sastavili kalendar i horizontalni obim rasprava na

teritoriji opitine Urosevac.
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Planirali smo da organizujemo 10. budZetskih rasprava i sve su organizovane prema planiranim

ciljevima, udesie graclana na raspravamaje bilo relativno zadovoljavajude, mi smo kao komisija

analizirali koz sistem swot analize, realizaciju budZetskih rasprava i dobili povratne informacije.

informacije o potrebama, kako bi u narednim godinama budzetske rasprave bile organizovane Sto

bolje i uz veie uaesce gradana nase opstine.

Za sva saslusanja smo se pobrinuli da sadinimo zapisnike sa zahtevima prisutnih graalana na

raspravi, a na kraju smo sadinili zavrini izveStaj sa svim zahtevima gradana i mi kao opStina

odgovorili smo na njih u pisanoj formi u izvestaju o prihvatanju zahteva, odbijenim ili djelimidno

prihva6enim zahtevima.

Zapisnidar:

Shykete Topalli
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